
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com05/10/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
31 augustus 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Cultuur-Erfgoed 
Provinciale prijzen voor historisch onderzoek – 
actualisering reglement: goedkeuring van het 
gewijzigd reglement, inwerkingtreding op 01 januari 
2012 met overgangsmaatregel en opheffing m.i.v. 
dezelfde datum van het reglement van 15 oktober 
2008 
Vraag : commissielid Annemie Peeters-Muyshondt 
vraagt of er terdege rekening wordt gehouden met 
de opmerkingen van de commissieleden, die in 
bijlage zijn toegevoegd. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt 
bevestigend. Hij legt kort de essentie uit van de 
reglementswijzigingen die voornamelijk gericht zijn 
op de aanmoediging van onbezoldigd historisch 
onderzoek en het verduidelijken van de begrippen. 
 
Vraag: commissielid Rik Franck heeft nog vragen 
over het indienen van doctoraatsverhandelingen. 

3. Antwoord: mevrouw Andrea De Kegel antwoordt 
dat die nu pas alternerend kunnen ingediend 
worden, en dat zij ook moeten uitgegeven zijn, 
omdat daardoor een breder publiek wordt bereikt. 

 
4. Kloosterbos Wachtebeke 

Schenking perceel grond: aanvaarding van de 
schenking aangeboden door de familie Oeyen – Baele 
Geen opmerkingen en vragen. 

 
5. Orthodoxe kerkfabrieken - Apostel Andreas Gent 

Akteneming van het budget 2012 
Geen opmerkingen en vragen. 

 
6. Vraag van Johan Beke 

Categoriseren van de culturele initiatieven: culturele 
ambassadeurs/ grote culturele initiatieven/ waardevolle 
bovenlokale initiatieven. (voorstel) 
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Commissielid Johan Beke licht zijn tussenkomst toe. 
Hij acht het belangrijk de culturele organisaties in te 
delen in drie groepen om zo tot een evenwichtige 
verdeling van de subsidies te komen, en om de return 
te kunnen diversifiëren. 
Antwoord : mevrouw Andrea De Kegel antwoordt dat 
dit reeds gebeurt wat betreft de organisaties en 
instellingen die gesubsidieerd worden op basis van 
een reglement. Daar worden de gegadigden ingedeeld 
in 4 groepen met als voornaamste criteria : artistieke 
kwaliteit, publieksbereik, omvang van de prestaties. 
De nominatumsubsidies zijn niet ingedeeld. In het 
kader van het witboek en een nieuw kunstendecreet 
worden momenteel alle Vlaamse cultuurorganisaties 
en -instellingen, met de bijhorende subsidies in kaart 
gebracht met het oog op labeling of indeling naar 
functie. Bedoeling is de subsidiestromen te 
vereenvoudigen en duidelijkheid te scheppen in de 
verantwoordelijkheid van elk bestuursniveau. Daarom 
is het weinig relevant in onze provincie op dit 
moment een labeling in te voeren en daar beleid aan 
te koppelen. 
Opmerking : commissielid Jo De Cuyper merkt nog 
op dat deze labeling wel belangrijk is om ook buiten 
Gent oog te hebben voor regionale initiatieven. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt aan 
de hand van enkele voorbeelden dat dit reeds  
gebeurt : gerenommeerde cultuurinstellingen buiten 
Gent krijgen reeds onze volle aandacht. 

 
 
7. Vraag van Johan Beke 

Concretisering provinciaal 
erfgoedbeleid/depotwerking (vraag om toelichting) 
Commissielid Beke licht zijn tussenkomst toe : hij 
vraagt toelichting omtrent het provinciaal 
depotbeleid in het huidige erfgoedlandschap. 
Mevrouw Andrea De Kegel legt uit dat in Vlaanderen 
het erfgoedbeleid gesplitst is : enerzijds is er het 
roerend erfgoedbeleid (waartoe de musea behoren) 
als gemeenschapsmaterie, anderzijds is er het 
onroerend erfgoedbeleid dat een bevoegdheid is 
van de gewesten. 
- Op basis van het erfgoeddecreet 
(gemeenschapsmaterie) is een convenant 
afgesloten tussen Vlaanderen en elke provincie tot 
het voeren van een regionaal depotbeleid. Daartoe 
voorziet Vlaanderen voor de provincie Oost-
Vlaanderen een jaarlijks bedrag van 300 000 euro, 
exclusief te besteden aan depotbeleid vanaf 2014. 
Tot dan worden deze middelen nog toegekend aan 
de Oost-Vlaamse regionaal erkende musea (6) die 
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daarvan jaarlijks elk 50 000 euro krijgen. 
Daarboven voorziet Vlaanderen op basis van 
vrijgekomen DAC-middelen vanaf 2011 nog een 
bedrag van 71 000 euro voor Oost-Vlaanderen, te 
besteden aan tewerkstelling in het depotbeleid. De 
selectie van twee medewerkers (1 voltijdse op het 
A-niveau en 1 halftijdse op het D-niveau) is 
momenteel afgerond.  
Het staat de provincies vrij een eigen depotbeleid te 
ontwikkelen, aangepast aan de noden in hun 
provincie. 
Oost-Vlaanderen koos voor een combinatie van 
eigen depot en depotregie. Het eigen depot wordt 
een transitdepot in het Provinciaal erfgoedcentrum 
in Ename, en de regiefunctie zal vorm krijgen door 
netwerking met andere spelers op dat vlak in onze 
provincie. 
- Momenteel ligt een nieuw ontwerpdecreet 
onroerend erfgoed op tafel (gewestmaterie). In dat 
ontwerp wordt voorzien in herkenning van 
"onroerend erfgoeddepots". Omdat er nog heel wat 
problematieken zijn inzake deponering en 
ontsluiting van archeologisch materiaal werd aan 
de provincie Oost-Vlaanderen gevraagd een 
"proefproject archeologie" uit te werken, waarvoor 
het gewest jaarlijks een subsidie van 250 000 euro 
voorziet (tot 2016). 
Dit een positief gegeven omdat het ons toelaat het 
erfgoed te beschouwen als één geheel (wat het ook 
is) en ons depotbeleid uit te werken voor de 
totaliteit van het erfgoed. 

 
8. Varia 

De voorzitter, mevrouw Maria Verheirstraeten meldt 
alvast dat een plaatsbezoek van de commissie is 
voorzien op 19 oktober a.s. Om 13:30 uur worden 
wij verwacht in het STAM. Om 16 uur zijn wij te gast 
bij muziek LOD en Les ballets C de la B, eveneens 
op de Bijlokesite. 

 
 

 
 
 

Gent 6 oktober 2011

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


